

Title (en)
CONTAINER FOR WORM BREEDING.

Title (de)
AUFZUCHTBEHÄLTER FÜR REGENWÜRMER.

Title (fr)
RECIPIENT POUR ELEVAGE DE VERS DE TERRE.

Publication
EP 0227765 A1 19870708 (DE)

Application
EP 86904147 A 19860701

Priority
DE 8519138 U 19850702

Abstract (en)
[origin: WO8700003A1] The disclosed container is comprised of a plastic barrel acting as a container (1) and closed by a lid (10). In the bottom (3) of the container there is arranged an opening (6) from which a perforated shaft (7) projects upwardly. Said perforated shaft (7) is used to ventilate the content (16) of the container. To this effect, there is provided between the lid (10) and the upper edge of the container a ventilation opening (21).

Abstract (fr)
Le récipient ci-décris se compose d'un baril en plastique faisant office de récipient (1) et obturé par un couvercle (10). Dans le fond (3) du récipient est ménagée une ouverture (6) à partir de laquelle une cheminée d'aération (7) ajourée fait saillie vers le haut. Cette cheminée d'aération (7) sert à ventiler le contenu (16) du récipient. Il est prévu à cet effet entre le couvercle (10) et le bord supérieur du récipient une ouverture de ventilation (22).

IPC 1-7
A01K 67/00

IPC 8 full level
A01K 67/033 (2006.01)

CPC (source: EP)
A01K 67/0332 (2013.01); **C05F 17/907** (2020.01); **Y02P 20/145** (2015.11); **Y02W 30/40** (2015.05)

Citation (search report)
See references of WO 8700003A1

Cited by
CN111296367A; CN111296366A

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE LI NL

DOCDB simple family (publication)
DE 8519138 U1 19850814; EP 0227765 A1 19870708; WO 8700003 A1 19870115

DOCDB simple family (application)
DE 8519138 U 19850702; EP 8600386 W 19860701; EP 86904147 A 19860701